
Protokoll från styrelsemöte i Östergötlands Schackförbund 10/6 
18.30 på LASS klubblokal. 

 
Närvarande : Ingvar Carlsson, Fredrik Qwarfort, Lars-Göran Lantz, Mikael Forsberg, Mårten 
Garner och Stefan Andersson. 
 
1/ Föregående protokoll.  Skickas ut på nytt och godkännes. 
 
2/ Ekonomirapport. Lars-Göran redogjorde för läget. Vi beräknas gå back ca 50 tkr, vilket är 
väntat pga. ändrat bokslutsår (vi får intäkter för ett schackfyranår men utgifter för två år). 
Summa tillgångar är 168 tkr varav 112 tkr på PG och 56 tkr på BG. För ett år sen hade vi 165 
tkr och ett lager på ca 15 tkr, vilket vi inte har i år. 
 
Bestämdes att göra delbokslut per 2015-07-31. 
 
3/ Schackfyran. En klass har fixat sponsorer så de har inte sökt bidrag. Bestämdes att 
Hestra får resebidrag av ÖSF. Det diskuterades angående resebidrag per person och 
kilometer. Vi betalar i förskott och utgår från att alla åker. Lars-Göran kollar upp hur många 
som verkligen åker. 
Rimforsa 4B får ej resebidrag då de inte kvalificerade sig till riksfinalen, men åkte ändå och 
fick spela på dispens. 
Lars-Göran berättade om riksfinalen. Bästa östgötalag blev Tanneforsskolan 4A på 17:e 
plats och Greboskolan på 32:a plats. 
Mikael har gjort ett bra jobb med årets schackfyranverksamhet. Beslutades att Mikael sköter 
uppstarten i höst. 
Mikael kollar bidragsförutsättningar för Norrköpings kommun så att vi kan klargöra 
vilken/vilka klubbar dessa ungdomar ska medlemsföras på. Ingvar kontaktar Schack-08 om 
att ansöka om kommunalbidrag. 
 
4/ Vårens spelprogram, rekrytering till klubbar har varit bättre än föregående år gällande 
klubbverksamheten. Skollag-DM funkar bra. Skol-DM funkade inte alls med avseende på 
schackfyran. Tävlingsschemat var bra. 
 
5/ Höstens spelprogram. Mårten tar ut lag och organiserar transport till fyrdistriktsmatchen i 
Örebro. Fredrik tar fram förslag på spelkalender. 
 
6/ Arbetsförmedlingen. Lars-Göran var på ett möte för tredje gången och fick inte någon 
respons alls. 
 
7/ SSF kongress. Beslutades att: bifalla motion om medlemsavgift, avslå motion om 
ungdomstävlingar, avslå motion om veteran-VM (dvs. rösta enligt SSF-s styrelses förslag). 
Valberedningens förslag är ok. Stefan, Mårten Mikael och ev. Henrik utses som ombud på 
kongressen. Ingvar organiserar så vi skickar ett ombud och meddelar parentationslista. 
 
8/ Lägerbidrag. Beslutades via mail att ge 1800 kr var till de som vill åka på SSF-s läger. 
 
9/ Hemsidan.  Inget nytt. 
 
10/ Övrigt. Ingen övrig fråga togs upp. 
 
11/ Nästa möte blir onsdagen den 26/8 kl 18.30. 
 
Vid protokollet:  Fredrik Qwarfort 


